
 
Betreft:  Schriftelijke vragen aan het college van B en W van Albrandswaard 
Van:   Fractie GroenLinks/Partij van de Arbeid 
Onderwerp: Fietsparkeren metrostation Rhoon 
 

Albrandswaard, 6 september 2022 
 
TOELICHTING 
Fietsparkeren bij metrostation Rhoon is al langere tijd een probleem. De huidige voorzieningen en genomen 
maatregelen voldoen niet, zoals te zien is op onderstaande foto’s (genomen op 1 september 2022). 
 

 
 
GroenLinks/Partij van de Arbeid wil graag dat met de fiets naar de metro gaan eenvoudig en aantrekkelijk is voor 
onze inwoners. Ook voor passanten is een soepele doorgang van belang, zeker voor mensen die niet 
‘slalommend’ langs omgevallen of in de weg staande fietsen kunnen. Zeker ook nu het gemeentehuis zich pal 
naast dit metrostation bevindt. De huidige situatie is mijlenver van de gewenste situatie en is wat ons betreft 
onacceptabel. 
 
GroenLinks/Partij van de Arbeid heeft hierover de volgende vragen aan het college. 
 
VRAGEN 
1. Is het college op de hoogte van de actuele situatie van de fietsparkeerproblematiek bij metrostation Rhoon? 
 
2. Hoe beoordeelt het college de huidige situatie van de fietsparkeerproblematiek bij metrostation Rhoon? 

Graag in de beantwoording concreet ingaan op de thema’s veiligheid, aantrekkelijkheid en bereikbaarheid. 
 
3. Welke visie heeft het college op het verbeteren van het fietsparkeren bij metrostation Rhoon? Hoe past het 

fietsparkeren in de directe omgeving hierin, zoals bijvoorbeeld aan de andere kant van de Groene Kruisweg? 
En welke concrete acties is het college voornemens uit te voeren hiervoor, zowel op korte als langere termijn? 

 
 
 
Namens de fractie GroenLinks/Partij van de Arbeid,  
 



 
H.M. Heukels 
Raadslid 


